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47 ÅR

JEG ØNSKER 
BØRN
[BREV]  Jeg er 47 år og har 

omsider mødt manden 

i mit liv. Ingen af os har 

børn, men det er vores 

højeste ønske. Vi har for-

søgt behandling på fer-

tilitetsklinik. Min mand 

er i god stand, men mine 

æg er mildest talt ikke 

mange sure sild værd. Jeg 

ville høre, om du kender 

andre muligheder for et 

par som os – vi er jo for 

gamle til at adoptere! 

Gode råd modtages med 

taknemlighed.

[SVAR]  De findes da heldigvis håb for 

par som jer. Det kræver dog, at I opgiver 

tanken om, at I skal bruge dine æg, hvis 

de er så dårlige. Til gengæld kan man 

bruge donoræg, som er befrugtede med 

din mands sæd. Der findes flere steder i 

Europa, hvor denne form for fertilitets-

behandling – embryoadoption – tilbydes. 

Jeg har et meget fint samarbejde med en 

klinik i Skt. Petersborg. Du kan se tilbud-

dene på deres hjemmeside www.avape-

ter.com. Her hjælper man såvel par, som 

enlige kvinder, og deres resultater er im-

ponerende.

Ingen af os har børn, men 

det er vores højeste ønske. 

Mine æg er mildest talt ikke 

mange sure sild værd.


